
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 13. juni (kl. 17-19) 
Afbud: Peter, Jannie, Anna og Kirsten 

 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af 
referat fra sidst 

Godkendt 

2.  Nyt fra elevrådet - Odense fælles elevråds elevrådsdag – to elever (Aron og Lærke) 
kom med i bestyrelsen 
- En ungemiljøfest er på mødedagsorden blandt elever i fremtiden 

3.  Ledelsen informerer • Lise er med for sidste gang, da hun ikke genopstiller som 
tillidsrepræsentant. I stedet er Jeppe Larsen med 
fremadrettet. 

• Jette præsenterer sig, hun har nu i tre måneder været ansat 
som afdelingsleder i børnemiljøet Hun fortæller om 
forudgående arbejdserfaring og uddannelse.  

• Mohammed informerer om afslutningen af et projekt 
Duolexia, der har varet knap et halvt år. 21 børn blev testet 
før og efter projektet, og de har rykket sig rigtigt meget.  

• Kommende 1. og 2. årgang er blevet udvalgt til et to-årigt 
projekt med store aktører og forskere: Gratis, sund skolemad 
tirsdag til fredag, bevægelse, sundhed, træning af personale, 
forældre trænes/hjælpes til at få viden om søvnvaner og 
skærmvaner via oplæg. Kurser finder sted på skolen, andre 
bydes umiddelbart velkommen til oplæg: SFO, fritidsliv, 
sportsforening, andre lokale foreninger. 

• Mandag 7. august tager personalet på en dag om skærmbrug 
og unge på Hunderup Skole. 

• Personalefest 16.6.  
• Nordeafonden tildeler 500.000 kr. mod at skolen ligger 

samme mængde til udvikling af spændende udearealer.  
• Studietur for kommende 9. årgang til Berlin finder sted sidst i 

august.  
• Der opslås en stilling inden for naturfagrækken. 
• Der starter en ny skolepsykolog inden for en overskuelig 

fremtid 



4. Skoleårets 
planlægning 

• Fordybelsesdag er fastholdt, og vil finde sted torsdag 
• Fortsat fokus på sprog 
• To emneuger i kommende skoleår, første i uge 40 og en 

tværgående i uge 11 
• Skemaer klar til deling i næste uge 
• Onsdag 28.6. starter sommerferien, og der forventes at 

være ro på. 
• Personalet opfordres til at overveje, om idræt i 

ydertimer kan medføre at eleverne får en vane med 
ikke at gå i bad efter idræt. 

• Indsatsområder: Deltagelsesmuligheder og 
nedenstående punkt 

• Fokus på følgende 5 pædagogiske indsatsområder: De 
17 verdensmål, bevægelse i undervisningen, 
teknologiforståelse, sprog i alle fag og dialogisk 
undervisning (vurdering for læring) 

• Thorkild går på pension efter 43 år som lærer, 33 af dem 
på Holluf Pile Skole. Reception afholdes på skolen 
tirsdag 27. 6. kl. 14-16. 

• Ny SFO-model på vej. 
5. Velfærdens 

fundament 

Partnerskabet har nået en aftale, som kun mangler at blive 
godkendt af byrådet. Følgende er planlagt:  
Modernisering:  
• Omlægning af SFO 
• Grupperum og arbejdsstationer på gange 
• Opgradering af elevtoiletter 
• Etablering af medielokale 
• Ombygning af et 9. klasselokale 

  Lokalområde:  
• Hjulets sø – oase ned til vandet 
• Integration af hal og klubhus med en indendørsgang 
• Hundeområde 
• Opgradering af bibliotek til samlingssted (facade, indvendigt, 

toilet) 
• Tilskud til ”grøn plan” i Holluf Pile 

 Lancering sidst i august. 
6.  Landsmøde skole og 
forældre 

- Samantha udtrykker interesse, og Karen udtrykker interesse 
afhængigt af emnerne, og overvejer pris. 

  

7. S p i s e p a u s e   

8. Bestyrelsens arbejde 
fremadrettet 

- Skærm i forbindelse med børns trivsel – et højaktuelt emne, 
som har manges interesse. Det drøftes hvordan emnet kan 
behandles fremadrettet. Muligheder, der nævnes: 
   - Emne til forældremøder (allerede i små klasser), hvor 

forældre kan tilkendegive holdninger og understøtte børns 
fysiske leg og møde fra de små klasser, samarbejde og skabe 
platforme mellem forældre, der svækker argumentet ”det må 
alle de andre i klassen”, altså styrker forældre i at støtte børns 
sociale relationer, etc. 
   - Forældrerådet 
   - Skolens princip støtter lærere 
   - Brug i skole vs. fritid 
 



- Puff bars – endnu et aktuelt emne. Vi kan forsøge at afdække, 
om vi kan gøre en forskel. 

9. Eventuelt  

Punkter til kommende 
møder: 

a. Digital 
dannelse 

b. Skoleudviklings-
samtale – juni? 

c. Foredrag – 
trivsel 

d. Pædagogiske 
overvejelser vedr. film 
og brug af skærm i 
digital dannelses-
princip 

 

 

Referent: Samantha 


